

## Information & Promotional Material For Ritchot New Resident Welcome Bags

Moving to a new community can be a happy and exciting time but also overwhelming. As such, the **Ritchot Regional Chamber of Commerce, the Municipality of Ritchot, and the Ritchot Community Development Corporation** would like to start a new project to welcome new residents to our region and help them familiarize themselves with the community. The final product would consist of a bag containing pertinent community information such as: a welcome letter from the Chamber of Commerce, information on the municipality, businesses and schools in the area, churches, library services, recreational information, health services, etc.

If you are a community/not for profit organization with services, programs or activities, or a service delivery agency, we would like to hear from you. Please send us your information so that we can include it in our Welcome Bags.

We would like to offer all Ritchot Regional Chamber of Commerce members *the opportunity to advertise/promote* their products & services in each bag. If you are currently not a member, but would like to join and participate in this opportunity, please visit [ritchotchamber.ca](http://ritchotchamber.ca) for membership details, or use the form on the back of this letter.

If you are interested in promoting your services, programs, or activities to new residents, we suggest that:

- Your information include your operation/facility's address, hours of operation, services offered, etc. in a written format such as a brochure, bookmark, post card, letter, or digitally on a CD or USB stick,
- You provide samples of your product (if feasible), promotional deals such as a coupon, discount or certificate, or promotional items such as pens, magnets, notepads.
- Please note, whatever you decide to provide must be able to fit within an ordinary sized grocery bag.

This is a great way to market your services and products to new customers. We are asking each organization and/or business to please provide us with:

- **A minimum of 40 copies of your advertisements/promotional items and if possible, up to 150 copies** (with 150 copies being the goal). We recognize not all organizations/businesses will be able to provide a quantity of 150 items, but must provide a minimum of 40.
- **A digital copy of your advertisement/promotional material emailed to [cedo@ritchot.com](mailto:cedo@ritchot.com)**

Items for the Welcome Bags can be dropped off at the Municipality of Ritchot Municipal Office, or mailed to C/O Lesley Gaudry, CEDO, 352 Main Street, St. Adolphe, MB, R5A 1B9, **before MARCH 14<sup>th</sup>, 2014.**

If you have any questions, please do not hesitate to contact Lesley at 204-803-2871 or [cedo@ritchot.com](mailto:cedo@ritchot.com). Please forward this letter onto all those who may be interested.

**We thank you in advance for your support in this project.**

## MEMBER APPLICATION - COMPLETE & RETURN WITH PAYMENT:

Company Name: \_\_\_\_\_

Mailing

Address: \_\_\_\_\_ City \_\_\_\_\_

Postal Code: \_\_\_\_\_ Telephone: \_\_\_\_\_ Fax: \_\_\_\_\_

Email: \_\_\_\_\_ Website: \_\_\_\_\_

Contact Name: \_\_\_\_\_ Telephone: \_\_\_\_\_

Alternative Contact: \_\_\_\_\_ Telephone: \_\_\_\_\_

Participation in activities of the Ritchot Chamber of Commerce? ( please circle)      YES      NO

Permission to display contact info on website? ( please circle)      YES      NO

Permission to receive Chamber communications through email? (please circle)      YES      NO

Please provide us with a business profile of your company/organization:  
( please note physical address, if not the same as above )

---

---

---

---

---

Membership Type	Basic Fee
Individuals	\$60.00
Non-Profit Org.	\$60.00
<b>BUSINESS:</b>	
Business, firm, corporation	\$120.00
Farms	\$120.00
Friends of the Chamber, students, seniors, etc.	\$20.00

- ❖ Make cheques payable to: Ritchot Chamber of Commerce, Box 1059, IDC, MB. ROA OTO
- ❖ Rates are for the 2014 Calendar year

# Renseignements et matériels publicitaires

## Pour les sacs de bienvenue destinés aux nouveaux résidants de Ritchot

Le déménagement dans une nouvelle communauté peut être un temps excitant et joyeux, mais parfois si écrasant. C'est à ce titre que la **Chambre de Commerce régionale de Ritchot**, la **Municipalité de Ritchot**, et la **Société de développement communautaire de Ritchot** s'impliquent dans un nouveau projet pour accueillir les nouveaux résidants et pour les assister à se familiariser avec la communauté. Le produit final consistera d'un sac dans lequel il y aura des renseignements communautaires tels : une lettre de bienvenue de la part de la Chambre de Commerce, renseignements au sujet de la municipalité, les entreprises et les écoles dans la région, les églises, les services de bibliothèques, renseignements au sujet des loisirs, des services de santé, etcetera.

Nous aimerions entendre de vous si vous êtes une organisation communautaire à but non lucratif qui offre des services, programmes, activités, ou si vous êtes une agence de prestation des services. Veuillez bien nous envoyer vos renseignements pour que nous puissions les inclure dans les sacs de bienvenue.

Nous tenons à offrir à tous les membres de la Chambre de Commerce régionale de Ritchot, l'occasion de faire de la publicité ou la promotion de leurs produits et services en incluant vos publications et articles dans chacun de ces sacs. Si vous n'êtes pas actuellement un membre, mais que vous vous intéressez à devenir membre et à participer à cette occasion, veuillez visiter le site [ritchotchamber.ca](http://ritchotchamber.ca) pour autres renseignements au sujet de l'affiliation, ou encore servez-vous du formulaire au verso de cette lettre.

Si vous êtes intéressés à la promotion de vos services, programmes ou activités auprès des nouveaux résidants, nous vous suggérons ce qui suit :

- Inclure dans vos renseignements l'adresse de votre opération ou installation, les heures d'ouverture, les services offerts, etcetera, dans un format écrit tels une brochure, signet, carte postale, lettre, ou des renseignements sur DC ou un bâton USB.
- Fournissez des exemplaires de vos produits (si possible), des coupons de promotion, billets ou certificats d'escompte, ou articles promotionnels tels que stylos, aimants, bloc-notes.
- Veuillez noter les articles que vous nous remettrez devront pouvoir se loger dans un sac d'épicerie ordinaire.

Celle-ci est une belle façon de commercialiser vos services et vos produits à de nouveaux clients. Nous demandons à chacune des organisations ou des entreprises de nous remettre les articles suivants :

- Un minimum de 40 exemplaires de vos articles promotionnels et publicitaires , et si possible jusqu'à 150 copies (150 copies étant le but). Nous reconnaissons que pas toutes les organisations et les entreprises pourront nous remettre 150 articles, mais elles devraient nous en remettre un minimum de 40.
- Faites parvenir par courriel une copie numérique de votre matériel publicitaire et promotionnel à [deco@ritchcot.com](mailto:deco@ritchcot.com)

Les articles destinés pour le sac de bienvenue peuvent être apportés au bureau municipal de la Municipalité de Ritchot, ou postés a/s de Lesley Gaudry, CEDO, 352 rue Main, St-Adolphe, MB R5A 1B9, **avant le 14 mars 2014.**

Ne pas hésiter de communiquer avec Lesley au 204-803-2871 ou [cedo@ritchcot.com](mailto:cedo@ritchcot.com) pour autres renseignements. Faites parvenir cette lettre à tous les intéressés.

**Nous vous remercions à l'avance de votre appui envers ce projet.**

**Ritchot**  
Chambre de Commerce

Case 1059  
Île-des-Chênes MB R0A 0T0  
[info@ritchotchamber.ca](mailto:info@ritchotchamber.ca) [www.ritchotchamber.com](http://www.ritchotchamber.com)

## DEMANDE D'ADHÉSION – REMPLIR ET RETOURNER AVEC LE PAIEMENT.

Dénomination : \_\_\_\_\_

Adresse postale : \_\_\_\_\_ Ville \_\_\_\_\_

Code postal : \_\_\_\_\_ Téléphone: \_\_\_\_\_ Télécopieur : \_\_\_\_\_

Courriel : \_\_\_\_\_ site Web : \_\_\_\_\_

Nom de la personne-ressource : \_\_\_\_\_ Téléphone: \_\_\_\_\_

Autre personne-ressource : \_\_\_\_\_ Téléphone: \_\_\_\_\_

Participation dans les activités de la Chambre de Commerce de Ritchot ? (encercler) OUI NON

Permission d'indiquer sur le site Web vos coordonnées ? (encercler) OUI NON

Permission d'obtenir par courriel les communications de la Chambre de commerce ?  
(encercler) OUI NON

Veillez nous remettre un profil d'entreprise de votre compagnie ou de votre organisation :  
(Indiquer votre adresse municipale si elle n'est pas la pareille que celle indiquée ci-haut)

---

---

---

---

---

Genre d'AFFILIATION	TAXE DE BASE
Individuels	60,00 \$
Organisation à but non lucratif	60,00 \$
<b>ENTREPRISES :</b>	
Entreprises, firmes, sociétés	120,00 \$
Fermes	120,00 \$
Amis de la Chambre, élèves et étudiants, aînés, etc.	20,00 \$

- ❖ Libeller vos chèques à : Chambre de Commerce Ritchot, Case 1059, IDC, MB ROA OTO
- ❖ Les taux indiqués sont pour l'année civile 2014.